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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA 

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 16.01.2024 

 

Prítomní:  11 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny, štyria ospravedlnení. 

Hostia: Michal Šoltés, Ján Buleca, Júlia Ďurčová, Lenka Vejačková 

 

Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia, prípadne jeho aktualizácia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich 

zasadnutí 

doc. Glova 

5.  Potvrdenie zvoleného kandidáta v študentskej časti AS EkF 

TUKE – zástupca 1. ročníka bakalárskeho stupňa 

Dr. Pavliková 

6. Schvaľovanie Dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku AS EkF 

TUKE 

doc. Glova 

7. Voľba člena/-ky do výberovej komisie na obsadenie funkcií 

vedúcich katedier 

doc. Šoltés 

8. Schvaľovanie podmienok prijatia na štúdium prvého stupňa (v 

AJ) na EkF TUKE pre akademický rok 2024/2025  

doc. Šoltés 

9. Schvaľovanie podmienok prijatia na štúdium druhého stupňa na 

EkF TUKE pre akademický rok 2024/2025 

doc. Šoltés 

10. Schvaľovanie členov Disciplinárnej komisie Ekonomickej 

fakulty TUKE 

doc. Glova 

11. Interpelácie doc. Glova 

12. Rôzne doc. Glova 

13. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda AS EkF, pričom privítal všetkých prítomných členov AS 

EkF a hostí. Prítomných bolo 10 zástupcov AS EkF TUKE. 

 

K bodu 2: Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedajúci predseda AS EkF za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia AS EkF navrhol 

senátora Martina Ďurtu a senátora Radoslava Bajusa. Obaja s návrhom súhlasili.  

 

Predsedajúci dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 

„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 16.01.2024 

v zložení senátor Martin Ďurta a senátor Radoslav Bajus“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 01/2024. 
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K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia bol predložený 09.01.2024, pričom bol dňa 12.01.2024 rozšírený o bod č. 

10, členom akademického senátu ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE.  

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 16.01.2024 v upravenej podobe“. 

 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 02/2024. 

 

K bodu 4:  Kontrola uznesení 

Predsedajúci konštatoval, že neboli žiadne nesplnené úlohy alebo uznesenia z predchádzajúcich 

zasadnutí senátu. 

 

K bodu 5: Potvrdenie zvoleného kandidáta v študentskej časti AS EkF TUKE – zástupca 1. 

ročníka bakalárskeho stupňa 

 

Predsedníčka volebnej komisie pre doplňujúce voľby do AS EkF TUKE za 1. ročník bakalárskeho 

stupňa, Ing. Ľudmila Pavliková, PhD., oboznámila členov senátu s priebehom volieb. Ako uviedla, 

Martin Ďurta získal ako jediný kandidát, 7 hlasov. Tým sa stal zástupcom študentov za 1. ročník 

bakalárskeho stupňa štúdia.  

 

Predseda senátu sa pani predsedníčke volebnej komisie poďakoval a privítal nového člena senátu, 

senátora Martina Ďurtu. 

 

K bodu 6: Schvaľovanie Dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku AS EkF TUKE 

 

Predsedajúci, predseda AS EkF TUKE, predniesol návrh doplnenia Rokovacieho poriadku AS EkF 

TUKE o Dodatok č. 1. Návrh vysvetlil, a keďže neboli žiadne pripomienky, dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

„AS EkF TUKE prerokoval a schválil na návrh predsedu AS EkF TUKE Dodatok č. 1 a v jeho zmysle 

aj úplné znenie Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE bez pripomienok“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 03/2024. 

 

K bodu 7: Voľba člena/-ky za AS EkF TUKE do výberovej komisie na obsadenie funkcií 

vedúcich katedier.  

 

Predsedajúci požiadal pána dekana o prednesenie návrhu. Následne predsedajúci požiadal členov 

senátu za zamestnaneckú časť o predloženie návrhu. Predložený bol jeden návrh, o ktorom dal 

predsedajúci hlasovať členom zamestnaneckej časti AS EkF TUKE, o návrhu uznesenia: 
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„AS EkF TUKE schvaľuje člena/-ku za AS EkF TUKE do výberovej komisie na obsadenie funkcií 

vedúcich katedier podľa predloženého návrhu“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

7 7 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 04/2024. 

 

K bodu 8: Schvaľovanie podmienok prijatia na štúdium prvého stupňa (v AJ) na EkF TUKE pre 

akademický rok 2024/2025 

 

O 9.06 hod. prišla senátorka Paľová, pričom na zasadnutí je prítomných už 11 členov senátu. 

 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o predloženie návrhu. Ten spoločne s prodekankou pre 

vzdelávanie vysvetlili uvedený návrh. V rámci diskusie k návrhu vystúpili senátori : 

- senátorka Paľová, ktorá upozornila na slabú dochvíľnosť a nízku účasť medzinárodných 

študentov na jednotlivých seminároch. Uviedla, či by nebolo vhodné mať aj informáciu 

o forme ich maturity. Dekan reagoval na vyjadrenia a vysvetlil jej, že bude snaha zaviesť 

pomocné voliteľné predmety pre študentov, ktoré by im vedeli pomôcť najmä s matematikou 

a informatikou. Rovnako uviedol, že sa rozmýšľa nad zavedením nového študijného programu, 

ktorý by bol viac podnikateľský orientovaný (na manažment a biznis). Rovnako bude snaha 

organizovať letné školy, kde by títo študenti zlepšiť svoje zručnosti a vedomosti; 

- senátorka Révészová upozornila na reputačné riziko, kde podľa nej doterajší prístup môže 

viesť k úbytku kvalitných študentov v slovenských študijných programoch. Vyslovila obavu 

nad nekvalitnými absolventmi nášho štúdia. Obava sa nového študijného programu, ak by sa 

vynechali kvantitatívne orientované predmety. Môže sa sťať, že o takýchto študentov v praxi 

nebude záujem; 

- senátorka Siničáková poďakovala prítomnému prof. Mirdalovi, že realizoval zdvojenú výučbu 

pre prvý ročník bakalárskeho štúdia. Pýtala sa na informáciu, ako bude vyzerať financovanie 

fakulty, na čo sa kladú priority. Dekan vysvetlil, že prioritou pri tvorbe rozpočtu je počet 

študentov a úroveň kvality publikačnej činnosti VER 2022 (Verification of Excellence in 

Research 2022); 

- senátor Burger apeloval na to, aby medzinárodní študenti boli fyzicky prítomní na začiatku 

semestra, aby ich bolo možné oboznámiť s podmienkami štúdia a organizačnými 

náležitosťami priebehu štúdia. Dekan reagoval, že vznikla situácia, kedy títo študenti nemohli 

nastúpiť začiatkom semestra z objektívnych príčin (zmena spôsobu preukázania fin. 

prostriedkov na štúdium na strane študentov pri vízovej konaní). V budúcnosti sa uvažuje 

o zavedení elektronickej evidencie dochádzky formou zdieľaného dokumentu; 

- senátor Glova ocenil internacionalizáciu štúdia vo forme regulárneho priebehu štúdia. Podľa 

jeho názoru by bolo vhodné pokračovať v tejto forme s navrhovanými počtami študentov 

v prvých ročníkov (25 študentov);  

- senátor Šafár uviedol, že je vhodné nájsť rovnováhu tak, aby fakulta mala takéto finančné 

zdroje a zároveň neutrpela jej reputácia; 

- Prodekan Buleca uviedol, že vzhľadom na geografický trend, klesá počet študentov a aj ich 

kvalita. Je potrebné si uvedomiť, že ako jedna z mála fakúlt na Slovensku máme zahraničný 

študijný program, a sme takto aj lepšie konkurencieschopní; 

- Predsedajúci dal priestor aj pre verejnosť, prof. Mirdala uviedol, že je potrebné si uvedomiť, 

že žijeme náročnú dobu a každý z nás by mal urobiť viac pre našu fakultu.  
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Po diskusii k návrhu dal predsedajúci hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje podmienky prijatia na štúdium prvého stupňa (v AJ) na EkF TUKE pre 

akademický rok 2024/2025“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 05/2024. 

 

K bodu 9: Schvaľovanie podmienok prijatia na štúdium druhého stupňa na EkF TUKE pre 

akademický rok 2024/2025 

 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o prednesenie návrhu. Potom otvoril diskusiu. 

Senátorka Paľová mala pripomienku, žiadala o rozšírenie podmienok prijatia aj pre externú formu 

štúdia.  

 

Keďže neboli žiadne ďalšie návrhy, predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje podmienky prijatia na štúdium druhého (inžinierskeho) stupňa na 

Ekonomickej fakulte TUKE v dennej a externej forme pre akademický rok 2024/2025 s 

pripomienkami“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 06/2024. 

 

K bodu 10: Schvaľovanie členov Disciplinárnej komisie Ekonomickej fakulty TUKE 

 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o predstavenie návrhu. Po predstavení návrhu, v rámci diskusie, 

uviedol senátor Glova, že Ing. Petrusová je aj členkou Disciplinárnej komisie TUKE. 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE – študentky Povecovú a Ing. 

Petrusovú“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 07/2024. 

 

K bodu 11: Interpelácie 

 

Senátor Bendo sa informoval ako to bude vyzerať s rozvrhom pre letný semester. Dekan uviedol, že 

na rozvrhu sa pracuje a budú revidované požiadavky od učiteľov. 
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Senátorka Révészová sa pýtala, či sa plánujú revidovať počty študentov a či prednášky v letnom 

semestri budú prebiehať v prezenčnej forme alebo hybridnej forme. Dekan uviedol, že študentov bude 

výrazne menej a výučba bude v prezenčnej forme. 

 

 

K bodu 12: Rôzne 

 

Predseda senátu Glova prečítal podnet neprítomnej senátorky Raisovej týkajúci sa dotykového panelu, 

nachádzajúceho sa v hlavnej budove TUKE, ktorý nezobrazuje budovu EkF TUKE na pláne areálu 

TUKE. Senátorka Révészová upozornila, že stále nemáme na budove uvedené označenie fakulty. 

Dekan sa vyjadril, že návrh označenia nám spracúva Fakulta umení TUKE, pracuje sa na tom. 

 

Dekan informoval rozpočte na rok 2024. Bola podpísaná dotačná zmluva, v rámci dotácia dôjde 

k navýšeniu finančných prostriedkov o cca. 17 mil. EUR na celej TUKE, čo javí tak, že by fakulta 

nemala mať problém s výškou rozpočtu na tento rok. Dekan uviedol, že dohadoval rekonštrukciu 

miestnosti ZP2 s kvestorom TUKE. Jej rekonštrukcia by mohla prebehnúť v tomto roku. Rovnako 

uviedol, že TUKE bude mať novú webovú stránku, spustená bude v septembri 2024, pričom počas 

zimného semestra 2024/2025 by mali zrealizovať úpravu aj fakulty s ich stránkami. 

 

Prodekan Buleca predstavil propagačné video fakulty, ktoré bude použité pri prezentáciách fakulty. 

 

Senátorka Paľová sa opýtala, či existuje harmonogram na rekonštrukciu stupačky odpadového 

potrubia, ktoré prechádza aj jej kanceláriou. Senátor Glova upresnil, že sa to rovnako týka aj 

doktorandov KBaI na 3. poschodí. Pani tajomníčka Vejačková uviedla, že práce by mali byť 

zrealizované do konca mesiaca január 2024. 

 

Senátor Glova predniesol informácie zo zasadnutia AS TUKE, pričom informoval o zriadení centra 

excelentnosti, voľbe nových členov Disciplinárnej komisie TUKE, úprave Rokovacieho poriadku AS 

TUKE, úprave výšky poplatku za vydanie prolongačnej známky ISIC/ITIC, predĺžení nájomných 

zmlúv, schválenia člena Vedeckej rady TUKE. 

 

Prodekan Buleca uviedol, že vzhľadom na udalosti z minulého roka na UK v Prahe je potrebné hovoriť 

o bezpečnosti. Ako doplnila prodekanka Ďurčová, 16.2. by mal byť workshop pre zamestnancov 

fakulty práve k tejto problematike. Bližšiu informáciu pošle do ekflistu. 

 

Senátorka Paľová sa pýtala na stravovacie zariadenie na BN32 (naša budova), či zaniklo. Dekan 

uviedol, že by malo fungovať ďalej, len je problém s personálnym zabezpečením výdaju jedla. 

 

 

K bodu 13: Záver zasadnutia 

Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu na dnešnom 

zasadnutí a zasadnutie ukončil. 
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UZNESENIA 

 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 16.01.2024 

 

 

01/2024 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 

16.01.2024 v zložení senátor Martin Ďurta a senátor Radoslav Bajus 

02/2024 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 16.01.2024 v 

upravenej podobe 

03/2024 AS EkF TUKE prerokoval a schválil na návrh predsedu AS EkF TUKE Dodatok č. 1 

a v jeho zmysle aj úplné znenie Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE bez pripomienok 

04/2024 AS EkF TUKE schvaľuje člena/-ku za AS EkF TUKE do výberovej komisie na 

obsadenie funkcií vedúcich katedier podľa predloženého návrhu  

05/2024 AS EkF TUKE schvaľuje podmienky prijatia na štúdium prvého stupňa (v AJ) na EkF 

TUKE pre akademický rok 2024/2025 

06/2024 AS EkF TUKE schvaľuje podmienky prijatia na štúdium druhého (inžinierskeho) 

stupňa na Ekonomickej fakulte TUKE v dennej a externej forme pre akademický rok 

2024/2025 s pripomienkami 

07/2024 AS EkF TUKE schvaľuje členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE – študentky 

Povecovú a Ing. Petrusovú 

 

 

 

Košice, 16.01.2024 

 

 

 

 

Zapísal:    doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v.r. 

 

Overili:    Ing. Radoslav Bajus, PhD. , v.r. 

 

 

     Martin Ďurta, v.r.              

 

   

Predsedajúci: 

   doc. Ing. Jozef Glova, PhD. , v.r. 

   predseda AS EkF TUKE     

 


